



Den norske kirke Spydeberg sokn

Møtebok Spydeberg menighetsråd 08.05.25

Konstituering:

Til stede:

Faste medlemmer: Gro Siewartz Nielsen, Anne Helfrid Svenneby Kiserud Tom Erik Unnerud Røed, Silje Kibsgård Fjeldbraaten, Ingjerd Bøe Egeland og sokneprest Marita Solberg Bjerke.

Varamedlemmer: 1. vara Berit Svenneby (møter fast). 2. vara Elisabeth Egeberg (møter fast som leder i diakoniutvalget).

Fra administrasjonen: Daglig leder Terje Stenholt

Forfall: Iver Ludvig Våler Langseth

Soknepresten åpnet med å lese søndagens tekst og ba en bønn.

Saksliste:

23/25 Godkjenning av innkalling og saksliste.

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes.

24/25 Godkjenning av møtebok fra 27.03.25

Vedtak: Møtebok fra 27.03.25 godkjennes.

25/25 17. mai på/ved menighetshuset.

Vedtak: Kafeen ute og inne er åpen kl.10.30-13.00. Hendelsen er opprettet i kalenderen på nettsiden/skjerikirken.no. Kunngjøres også på Facebook (lik og del). Tom Erik og «en av gutta» bærer opp fryser fra kjeller 15. mai. Ingjerd, Tom Erik og Berit baker. Silje, Gro og Anne er i kafeen. Iver også? Tom Erik lager plakat om utleiemulighet på SMH. Anne handler på Kiwi med soknets bedriftskort. Priser: Kaffe kr. 20,-. Brus kr. 30,- Kake kr. 20,-. Is kr. 20,-. /30,-. De som kan, møter på SMH 16. mai kl. 18.00 for rigging. Silje ordner vekslepenger. Soknets vippsnummer for salg og utlodning brukes. 5 ark med QR-kode og vippsnummer legges på arbeidsstasjonen (Terje).

26/25 Gave til messehakel til Heli kirke. Leder presenterte saken: En giver ønsker å gi inntil kr. 50.000, - til en ny messehakel til Heli kirke

Vedtak: Dette takker vi ja til. Det er kun en hvit i Heli kirke nå. Det er også behov for en grønn. MR-leder og sokneprest tar et møte med giver i Heli kirke. Godkjenning av biskop? Godkjent kunstner? Lokal kunstner? Terje sjekker opp det formelle rundt godkjenning/leverandører.

27/25 Orienteringssaker:

Fra komiteen «Frivilligfest med årsmøte»:

- Evaluering: «Noen» hadde ikke hørt om det. Komiteen mener det var godt publisert. Kombinasjonen av årsmøte og frivilligfest er kanskje ikke så heldig? Det kolliderte nesten med Gjenbrukens egen vårfest. Sjekk med Grethe Harstad før vi setter dato for 2027 (annen hvert år). Årsmøte kan være etter en gudstjeneste på SMH i april.

Fra SMH:

- Bra med utleie nå.
- Infotavle på gang i svingen ute – kabelpåvisning nødvendig. Gudrun er på saken. Tom Erik har jordspyd han kan donere.
- Anbefaler ikke å sette opp utleieprisen nå.
- Møte i økonomikomiteen: Konsert med Susann Murphy til høsten. Tiggerbrev til næringslivet i Spydeberg er i prosess.

Fra Spydeberg gjenbruksmiljø:

- Berit var på vårfesten. 20 personer med stort engasjement. Kun 2 forfall. Ønsker seg større butikklokale. Mulig å bruke kjelleren på sikt?
- Viktig at det som er merket Gjenbruken på kjøkkenet respekteres.
- Berit har laget plakat: Kjære kunde, alle varer er ferdig pruta!
- Tips fra Silje: Plakat i butikken om at frivillige medarbeidere ønskes. Berit snakker med Grethe Harstad om det.
- Terje: Grethe Harstad har sagt det er flott at Berit er tilbake som kontaktperson for MR.

Fra leder:

- Lydanlegg på Skimtefjell: Koble mikrofon til bombelaster? Administrasjonen sørger for bedre løsning neste år.
- Servering skjærtorsdag neste år i Heli kirke: Innkjøp av bestikk på IKEA? Låne på SMH?
- Avslutnings-gudstjeneste med utvidet kirkekafe før Jon Olav slutter. Sluttdato uavklart. Saken tas opp igjen i junimøte/augustmøte.
- På MR-møte 12.06 hos leder er ansatte, faste- og varamedlemmer i MR invitert. MR-leder bestiller mat og baker kaker. Mat skal ikke medbringes!
- Forum om KUL i Båstad: Plan for kirkelig undervisning og læring: MR skal godkjenne en plan når den er behandlet administrativt. Plattformen «kirka vår» blir et viktig verktøy/database i dette arbeidet. Gjelder også andre planer (diakoni osv.)
- Forum om givertjeneste i Båstad: Hilde Freim fra Råde menighetsråd holdt foredrag om hvordan få flere givere. Fint og inspirerende. Vi har vipps med skattefradrag ved kirkeofringer og 10 faste givere pr. i dag. Skal vi rekruttere flere faste givere, «må vi» kjøpe en mer helhetlig giverløsning fra Solidus (DL anm.). Avventer litt. Spennende å se hvordan det går med gaver fra næringslivet i år.

Fra fellesrådets representant:

- Kontorutbygging i Askim: *Jeg vil informere om at søknad om lånegaranti er godkjent hos Statsforvalter og bispedømmeråd. Det betyr at nå jobber vi med å få underskrevet kontrakt med utbygger; PEAB bygg AS for utbygging av kontor." (KV. Anm.)*

Fra diakoniutvalget:

- Referat fra møtet i april var vedlagt innkallingen.
- Ønsker flere frivillige til å være med på arrangørsiden på Møteplassen.
- Program for høsten på Møteplassen er snart klart.
- Referat fra mai-møtet blir sendt ut sammen med møteboken.
- Jobber med bedre informasjonsmateriell om Møteplassen.

Fra soknepresten:

- Status gudstjeneste og musikkutvalg: Intet nytt.
- Misjonsgudstjeneste 26. oktober i Spydeberg kirke. Møte på ungdomssenteret på kvelden. Det har vært møte mellom misjonsforeningene om arrangementet.

Fra daglig leder:

- Fra menighetspedagogen: Det skal være konfirmantfotografering tirsdag 19.8. Kan en eller to komme og hjelpe til med å ta på kapper før fotografering, og kan noen (altså Tom Erik) påta seg å ta gruppebilde denne dagen? **Tom Erik tar litt betenkningstid. Saken tas opp igjen på møtet 12.06. Hva er klokkeslettet?**

28/25 Eventuelt

- MR-møtet 25.09 avlyses. Vi klarer oss med 3 møter i høst-semesteret. Stor konsert i bygda samme dag.
- Berit: Foreslår hente-dåps-engel-samling i Spydeberg. Ide fra «kjørka hime».

Spydeberg 08.05.25

Anne Kiserud
Leder

Terje Stenholt
Sekretær/daglig leder